

H 1-15

nu.h1-15@risvollan.no

793 / 510H1-15
K.HHK-UP
Styret-NU

Referat

Møte nr. 17-07	Tid: 13. nov 2017 kl. 20.30	Sted: Hos Nina
----------------	-----------------------------	----------------

Navn	Verv	Deltatt
Inger Johansen	Leder	X
Guro Osvoll	Sekretær	
Nina Sandstad	Medlem	X
Bård Nagelsett	Medlem	X
Annette Lund	Medlem	X

Konstituering:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
	Nytt medlem i NU: Annette Lund i H 15 F Den ledige plassen vi har hatt siden allmøtet, er nå fylt. Velkommen til Annette! Taushetserklæring ble signert.		

Kommende aktiviteter:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
17/31	Nabonytt nr 3 Ting som må med: juletretenning, oppussingsoppfordring, framdrift garasjesaken, framdrift maling, midlertidige parkeringsplasser på fotballbanen. Bør deles ut i uka før <u>julegrantenninga</u> .	Guro og Inger	
17/32	Minidugnad Det ble ingen minidugnad på noen av tunene. Vi sparer på arbeidet til <u>vårdugnaden</u> .		
17/33	Juletretenning Kristian og Sønke fra H2-20 kom på møtet, og vi planla hvem som skal gjøre hva. Juletretenninga blir lørdag 2. desember kl 17. Vi skal bestille korps og betale for det. Vi bruker saftdunkene og gløggtermosene våre. Inger henger opp plakater og informerer i Nabonytt.		

Oppfølgingssaker:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
17/08	Nye naboer Nye naboer som ikke har fått velkomst: Stian Backe i 11 D og Anette Lund og Ola Jermstad i 15 F Elias K. Stokstad i 9 J	Inger	
17/26	Ny gressklipper Venter på at Bård skal lage og henge opp bruksanvisning. Til våren.	Bård	
17/27	Bruk av grusbanen i Blaklihøgda Administrasjonen skal i løpet av i vinter utrede om det går an å	Inger	

	bruke grusbanen til midlertidige parkeringsplasser. Styret tar senere stilling til hva som skal skje med denne plassen når det skal bygges nye parkeringsgarasjer.		
17/28	Søppel på aktivitetstunet og i Stordalen Vaktmesterene har sagt de skal se på det. Vi venter og ser.		
17/29	For høyt postkassestativ Vi prøver å løse saken enkelt selv.	Nina	
17/21	Beplantningsplanen (og arb ml H 9 og H11) Planen er under arbeid, og Hammer planteskole har satt i gang strakstiltak.	Inger	
14/04	Garasjesaken På budsjettet for 2019 blir det mest sannsynlig satt av midler til utredning av garasjesaken.		
17/23	Sandkassen Inger har vært i kontakt med administrasjonen om at sandkassen trenger høyere kanter og ny sand. Vi har ikke hørt noe mer. Vi tar opp tråden igjen til våren.		

Nye saker:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
17/34	Oppussingsbråk Vi oppfordrer alle som skal utføre arbeid som bråker og som kan være forstyrrende for naboene, som boring i betong, om å varsle fra om dette på forhånd.	Nabonytt	
17/37	Container for glass og metall i feltet Inger tar kontakt med administrasjonen for å høre om det er mulig å få satt ut slike containere på feltet.	Inger	
17/38	Mørk sti bak H 3 mot bussholdeplass Vi har fått spørsmål om vi kan gjøre noe med den mørke stien mellom H 3 og H 5 og endeholdeplassen for buss 22. Den er både glatt og skummel i vinterhalvåret. Vi har vært på befarings, og vi har sendt henvendelse til kommunen om det kan tynnes i vegetasjonen. Vi avventer svar fra kommunen.	Inger	

Saker fra styret/administrasjonen

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
17/39	Fellesmøte mellom styret og KU i september Til info		
17/40	Komfyrvakt Til info		

Økonomi:

Sak nr.	Sak	Oppfølging	Ev frist
	Vi har brukt litt mer penger enn budsjettet på flere ting i løpet av året.		

Neste møte: